

ORAPI EMOS 60

产品名称	ORAPI EMOS 60
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

产品详情

Lubricant made with hot thermosetting resins and very fine lubricating powder.

- ORAPI EMOS 60 – V 050 is used to form a lubricating, dry coating on all metals.
- It also protects against oxidation.
- Depending on the desired use and application, the film can vary from 8/10 mm to 2/100 microns in thickness.
- Once polymerised, it is completely insoluble in all solvents and fully resistant to acid, salt spray, etc.
- The application temperature is from -100 ° C to + 250 ° C

Applications :

Its qualities as an outstanding dry lubricant and its capacity to protect against oxidation make this product especially suitable for a variety of purposes :

Aeronautical equipment :

- Equipment subjected to significant variations in temperature, and to considerable amounts of dust
- Non-moving parts that serve as protection against oxidation
- Makes it easier to disassemble parts after several years of exposure and use.
- Fatty substances not recommended

Industrial equipment :

- Various gears and hinges used outdoors or even submerged in non-lubricating liquids.
- Actuator cylinders providing lubrication and protection against oxidation.
- Equipment subjected to significant variations in temperature: to maintain continuous sensitivity and provide greater accuracy.
- Lead screws and pinions for IT equipment machines: for clean lubrication that prevents dust from adhering.
- Lubrication during running-in or for life, for cams, for sliding cylindrical assemblies or assemblies with runners, racks, screws, etc.

ORAPI EMOS 60 - V 050用于在所有金属上形成润滑，干燥涂层。

- 它还可以防止氧化。
- 根据所需的用途和应用，薄膜的厚度可以从8/10毫米到2/100微米不等。
- 一旦聚合，它完全不溶于所有溶剂，完全耐酸，盐雾等。
- 使用温度为-100 ~ + 250

应用程序:

作为一种出色的干性润滑剂，其抗氧化能力使该产品特别适合于各种用途:

航空设备:

- 温度变化大、粉尘量大的设备
- 用于防止氧化的不可移动部件
- 在暴露和使用数年后，更容易拆卸部件。
- 不建议含脂肪物质

工业设备:

- 各种齿轮和铰链用于户外，甚至浸泡在非润滑液体。
- 执行机构气缸提供润滑和抗氧化保护。
- 受温度显著变化影响的设备:保持持续的灵敏度并提供更高的精度。
- 用于IT设备机器的丝杠和小齿轮:用于清洁润滑，防止灰尘附着。

-磨合期间或终身润滑，用于凸轮、滑动圆柱组件或带有滚轮、机架、螺钉等的组件。